
Zapisnik seje dijaške skupnosti, 4. 6. 2019 
 
 
 
Dnevni red:  

- izobraževalni plakati na šoli 
- organizacija fazaniranja naslednje leto 
- razno 

 
Seja je potekala 5. šolsko uro v sejni dvorani. Prisotnih je bilo 13 predstavnikov posameznih 
razredov. 
 
 
Ad 1: Dijaki predlagajo, da se izobraževalni plakati različnih tematik (ekologija, hrana, 
globalno dogajanje …) naredijo pri biologiji, kemiji in geografiji. Plakate se bo obesilo v 
učilnicah, na hodnikih, v večnamenskem prostoru (potrebno je bolj izkoristiti informativne 
table) in v klubu. Namen plakatov bo ozaveščanje dijakov o zdravi hrani, bolj ekološkem 
delovanju posameznika … 
Dijaki predlagajo tudi, da se v klubu podaja tudi kaj bolj zdravega, npr. jogurti, oblati iz 
koruze/riža, mleko. 
 
Ad 2: Dijaki tretjih letnikov so seznanjeni, da pripravljajo fazaniranje v naslednjem šolskem 
letu. Čez počitnice morajo razmisliti o nalogah/aktivnostih. Prvi sestanek bo 3. 9. 
 
Ad 3: Dijaki so izpostavili, da imajo v učbeniškem skladu učbenike, ki jih sploh ne rabijo, 
plačati pa jih morajo. Takšni predmeti so fizika, biologija in v nekaterih razredih slovenščina 
in matematika. Potrebno bi bilo prevetriti sezname učbeniškega sklada in nekatere učbenike 
črtati iz učbeniškega sklada. 
Prav tako je bilo izpostavljeno, da nekateri profesorji predolgo vračajo teste (tudi po en 
mesec).  
Pripomnili so tudi, da vsi profesorji ne napovejo testov ob začetku konference oziroma 
vpišejo teste, ki se jih potem ne piše, zato prihaja ob koncu konference do zmede. Dijaki 
pričakujejo, da se jih ob začetku konference seznani z vsemi testi in se potem napovedane 
datume tudi upošteva. 
Senzorji v toaletnih prostorih slabo primejo oz. ne delajo. 

 
 
 
 

Povzetek zapisnika sestavila mentorica dijaške skupnosti Danijela Horvat 


